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Sted: Hjemme hos Nina i  Østveien 436 B 

TID: ONSDAG 20. oktober 2021. KL. 18.30 
 

Innkalte: Anders Krogholm, , Nina Ribe, Øivind Løvdal, Anne Merete Dahl Dag Ingvaldsen 
og Jorunn Frederiksen 

 

Meldt forfall: Hans Melandsø og Truls Bastiansen, 

Ikke møtt:  

 

Anders ønsket velkommen.  

 

1. REFERAT FRA STYREMØTE  26/08– 2021  

                     Godkjent                        

 

2.         KORRESPONDANSE INN/UT 

a) E-post fra Else Muri, datert 23/9-2021, med forslag om å søke  

     sparebankstiftelsen midler til å oppgradere fotballbanen enda mer, for eks.  

     nye fotballnett og penger til å etablere en ballbinge. 

b)  28/09-2021 svarer Anders på e-post til styremedlemmene følgende 

      «Etter klage på støy som medførte at vi måtte fjerne kurvballstativet, 

       tror jeg ikke ballbinge er noe vi ønsker på Grimestad. Nytt nett derimot  

       er noe vi bør se på hvis dette er utslitt.»  

        Else Muri har ikke fått svar enda. 
 

Styret diskuterte forholdet og gjorde følgende: 
 

Vedtak: 

               Det installeres ikke ballbinge på fotball banene. Nettene til målene 

               og nettene bak målene sjekkes.  Jorunn informerer Else Muri 
 

3. ØKONOMISK OVESIKT PR. 13.10.2021 

Pr. 13.10.21 viser regnskapet inntekt på kr. 729.982,21,- og driftsutgifter på kr. 

1.291.662,00. Finansposter (Lån) kr. 343.131,00,- Resultat før skatt er et merforbruk 

kr  911,992,79. Ved bruk av avsetning velfond kr. 30974,44. blir merforbruket pr. dato  

kr. 881.018,35. 

                             

4. BREDE HEKKER OG HENGEPIL LANGS GRIMESTADSTRANDA 

I pinsen 2021 var Jorunn på trappa til Grimestadstranda 13 og informerte om at 

grein fra morelltreet som vokser over lekeplassen i Velveien må fjernes. Det ble også 

informert om at greiner fra hengepilen var farlig samt at hekken i svingen er altfor 

bred. 06.10.2021 ringte Jorunn og snakket med Gry Haug Binde og forklarte at nå er 

hengepilen farlig i forbindelse med båtopptak. Det ble også forklart at møtes to biler i 

svingen så er bilen som er på vei opp Grimestadstranda helt inn i hekken. Fikk til svar 

at hekken har vært slik i 20 år, samt at de måtte få tid på seg til å ordne dette. Styret 

diskuterte forholdet og kom frem til at det sendes e-post til eier med kopi til Færder 

kommune. 
 

5. SØKNAD OM PLASS TIL STOR BÅT I HAVNA 

Morten Kristoffer Valdok kjøpte huset i Østveien 451 av Roar Johannessen. 

Samme dag, 05/10-21 sender han søknad om båtplass til en Sun quest 44, 13 m lang 

og 4 bred. I utgangspunktet har vi ikke plass til så stor båt. I den nye flytebrygga 

som monteres i disse dager er det en 4,5 m bred plass. Styret diskuterte forholdet 

og ble eninge om å tilby denne plassen til Morten Kristoffer. Det ble også enihet om at  

Øivind skal bistå for å finne ut best mulig måte å fortøye båten i båsen. 
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6. NAVN PÅ PIRENE OG BÅTPLASSNUMMER  
Indre havn, plass nr. 001 til 013 B,  

Nordre pir, plass 014 til 058 

Østre pir (flytebrygga fra 2016) plass 200 til 259  

Søndre pir (flytebrygga fra 2021)  300 til 337 

 

EVENTUELT: 

            a) SANDEN UNDER VOLLEYBALLNETTET 

                 Nina fortalte at det er så mye ”kattedritt” i sanden at  det er 

                 umulig å å spille uten å få skoene «sauset inn» med dritt. 

                 Det ble foreslått at det kjøpes inn ei god rive som brukes før 

                 oppstart av spillingen. Riva festes til en av stolpene med en  

                 festeanordning slik at det er til å dra av og klikke på igjen.  
                   
            b) FARTSHINDRENDE TILTAK I GRIMESTADSTRANDA 

                 Arbeidet med å få bilistene til å redusere farten i Grimestadstranda 

                  fortsetter. Nina har sett et i et område på Nøtterøy hvor små skilt 

                  med teksten «Kjør som om det er ditt barn».  

                  

 

             

Neste styremøte: Julemiddag torsdag 16.12 kl 18.00 hjemme hos Nina.  

 
 

Møtet avsluttet kl. 19.45                                               Jorunn Frederiksen 


